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§ 73: E-petition - Öppna upp Linvägens förskola 
Delges:  
E-petitionären samt kommunstyrelsen. 

Dnr 20UN77 
 

Beslut  
Utbildningsnämnden avslår e-petitionärens förslag. 

Ärendebeskrivning 
E-petitionen Öppna upp Linvägens förskola (#64381) har fått fler än 50 röster 
och kommer därför beredas för beslut. Kommunstyrelsens har i enlighet med 
delegationsbeslut överlämnat till Utbildningsnämnden att fatta det slutgiltiga 
beslutet med anledning av förslaget. 
 
Den aktuella e-petitionen föreslår att öppna upp Linvägens förskola. 
 
Utbildningsnämnden beslutade 5 juni 2019, § 48, att verksamheten vid 
Linvägens förskola flyttas till övriga förskolor inom Valbo förskoleområde med 
start från och med augusti 2019. 
 
Hösten 2019 föreslog en annan e-petition (#38764) att Linvägens förskola 
skulle bevaras. Utbildningsnämnden har beslutade 11 september 2019, § 58, 
att anse den e-petitionen besvarad. 
 
Mot den bakgrunden anser Utbildning Gävle att förslaget ska avslås. 

Under nämndens behandling av ärendet föredrar e-petitionären sin e-petition 
för nämnden. 

Förslag 
Ordföranden yrkar avslag till e-petitionen. Håkan Alenius (S) yrkar bifall till 
ordförandens förslag. 

Peter Hallgren Stjerndorff (M), Daniel Weiss (KD) och Wanja Delén 
(SD) yrkar bifall till e-petitionen. Petr Hallgren Stjerndorff lämnar även in ett 
särskilt yttrande med ett förtydligande av sitt yrkande. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer yrkandena mot varandra och finner att nämnden beslutar 
enligt ordförandens förslag. Utbildningsnämnden avslår e-petitionen. 

Reservationer 
Peter Hallgren Stjerndorff (M), Gustav Nyqvist (M), Daniel Weiss (KD), Wanja 
Delén (SD) och Marianne Larsson (SD) reserverar sig till förmån för 
bifallsyrkandet. 
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Beslutsunderlag 
 Tjänsteskrivelse avseende e-petition - Öppna upp Linvägens förskola, dnr 

413295 
 Yttrande avseende e-petition - Öppna upp Linvägens förskola, dnr 

20UN77-2 
 E-petition #64381 - Öppna upp Linvägens förskola, dnr 20UN77-1 
 Bilaga till e-petition - befolkningsprognos, dnr 20UN77-1.1 

 



YRKANDE ANG. E-PETITIONEN  
”Öppna upp Linvägens förskola” 

När Utbildningsnämnden fattade beslut om att lägga ner Linvägens förskola hade 
undertecknad en del invändningar. Dessa invändningar grundade sig främst på samtal med 
vårdnadshavare till barn som gick på Linvägens förskola. Dessa vårdnadshavare lyfte fram att 
förskolan låg nära deras egna bostäder, men ännu mer pekade de på förskolans nyrustade 
lokaler och inte minst närheten till naturen. Allt detta bidrog till att undertecknad gärna ville  
bevara Linvägens förskola. Men utöver det kom den befolkningsprognos som, enligt min 
bestämda uppfattning, inte var tillräckligt underlag för att fatta ett beslut om nedläggning av 
en mycket väl fungerande förskola. Beslutet att lägga ner förskolan borde därför inte ha skett. 

Med anledning av ovanstående yrkar undertecknad att Utbildningsnämnden måtte besluta: 
ATT bifalla e-petitionen ”Öppna upp Linvägens förskola” 
 

 

Peter Hallgren Stjerndorff (M) 

 

 

  



RESERVATION 
mot Utbildningsnämndens beslut beträffande E-petition om Linvägens förskola 
 
Utbildningsnämnden beslutade idag, 3/6 2020 att avslå E-petitionen ”Öppna upp Linvägens 
förskola” 

Vi reserverar oss mot detta beslut. 

När Utbildningsnämnden fattade beslut om att lägga ner Linvägens förskola hade 
undertecknad en del invändningar. Dessa invändningar grundade sig främst på samtal med 
vårdnadshavare till barn som gick på Linvägens förskola. Dessa vårdnadshavare lyfte fram att 
förskolan låg nära deras egna bostäder, men ännu mer pekade de på förskolans nyrustade 
lokaler och inte minst närheten till naturen. Allt detta bidrog till att undertecknad gärna ville  
bevara Linvägens förskola.  Till detta kom att den befolkningsprognos som fanns som 
underlag för beslut var relativt bristfällig. Beslutet om att lägga ner Linvägens förskola borde 
inte ha tagits.  
Den E-petition som nu presenterades gav en möjlighet för Utbildningsnämnden att ompröva 
ett tidigare beslut. Till detta kom också att e-petitionären lyfte fram frågor om hur 
vårdnadshavares tillvaro komplicerats genom att denna förskola blivit nedlagd, till exempel 
genom att visa svårigheter med att behöva köra omfattande sträckor dagligen mellan bostad 
och förskola m.m. Om Utbildningsnämnden hade bifallit E-petitionen hade tillvaron blivit 
bättre för många barn och vårdnadshavare.  Men nu valde majoriteten i nämnden att avslå E-
petitionen. 
Mot detta beslut reserverar vi oss. 

 
 

Peter Hallgren Stjerndorff (M) 
 
Gustav Nyqvist (M) 

Daniel Weiss (KD) 

 

 

  



Reservation från Sverigedemokraterna 
Ärende 13: E-petition- Öppna upp Linvägens förskola 
 
 
Vid utbildningsnämndens sammanträde 190605, röstade majoriteten bestående av 
Socialdemokraterna, Liberalerna, Centerpartiet och Miljöpartiet, med hjälp av Vänsterpartiet igenom 
en nedstängning av Linvägens förskola, en mycket omtyckt förskola med barn i kö. Redan då för ett 
år sedan ansåg Sverigedemokraterna att stängningen var ett mycket förhastat beslut med ett högst 
osäkert och undermåligt underlag.  
 
Idogt och bestämt, har majoriteten i nämnden (S, L, C och Mp) hävdat att under de närmast 
kommande åren, skulle det råda en överkapacitet av förskoleplatser i förhållande till antalet barn i 
Valbo. Nu har våra farhågor besannats, prognoserna kom att visa sig vara inkorrekta och många 
vittnar nu om överfulla förskolor i Valboområdet. Vilket har fått till konsekvens att vårdnadshavare 
nu tvingas skola in sina yngre barn på tillfälliga förskolor, för att vid ett senare tillfälle riva upp de små 
ur den tillfälliga verksamheten och skola in dem på nytt, på en ny förskola med ny personal och nya 
barn. Inskolning är en känslig period, och syftar till att barnet och vårdnadshavaren ska lära känna 
verksamheten och känna sig trygga i och med den. Med flera påtvingade uppbrott och inskolningar, 
ser Sverigedemokraterna en överhängande risk att berörda barn och vårdnadshavare får en mycket 
otrygg, negativ och stressande introduktion in i skolans värld.  
 
Ytterligare en aspekt som är värd att beakta, är att sett utifrån den linjegraf som e-petitionären 
bifogat som bilaga, framgår att det inte råder någon vikande trend gällande befolkningsprognosen i 
Valbo, åtminstone inte inom de närmast kommande åren. Majoritetens agerande gällande Linvägens 
förskola är varken ansvarsfullt eller genomtänkt, framförallt är det inte att ha barnens bästa för sina 
ögon, inte då och inte nu.  
 
Under hela denna process och debatt som varit gällande kring Linvägens förskola, har det varit 
Sverigedemokraternas uppfattning och starka övertygelse att Valbos barn och vårdnadshavare, 
behöver Linvägens förskola för att kunna säkerställa att samtliga barn inom aktuellt område 
garanteras en plats på en förskola i Valbo området. Det är en uppfattning vi står fast vid än idag, 
detta trots att nämndens ledamöter ombads att ha det ekonomiskt ansträngda läget i åtanke inför 
beslut av aktuell e-petition. Även vi Sverigedemokrater är väl medvetna om det prekära ekonomiska 
läget, men vi kan och får aldrig göra besparingar spara in till den grad att det bästa för barnet blir 
sekundärt. Sverigedemokraterna kom därför att bifalla e-petitionen Öppna upp Linvägens förskola 
vid nämndens sammanträde 200603. En majoritet i nämnden kom dock att avslå densamma, varför 
vi kom att reservera oss till förmån för vårt eget bifallsyrkande. 
 
Wanja Delén 
Marianne Larsson 
 



   
 
Utbildningsnämnden 

Gävle kommun   Utbildning Gävle   Box 603,   801 26 Gävle   Besök Ruddammsgatan 27 
Växel 026-17 80 00   utbildning@gavle.se   www.gavle.se 

 

Sid 1 (1)
Datum

Dnr: 20UN77-4

Tjänsteskrivelse - E-petition - Öppna upp Linvägens 
förskola 

Förslag till beslut 
att utbildningsnämnden avslår e-petitionärens förslag. 

Ärendebeskrivning 
E-petitionen Öppna upp Linvägens förskola (#64381) har fått fler än 50 röster och 
kommer därför beredas för beslut. Kommunstyrelsens har i enlighet med 
delegationsbeslut överlämnat till Utbildningsnämnden att fatta det slutgiltiga beslutet 
med anledning av förslaget. 

Den aktuella e-petitionen föreslår att öppna upp Linvägens förskola. 

Utbildningsnämnden har i enlighet med §48 UN 2019-06-05 beslutat att verksamheten 
vid Linvägens förskola flyttas till övriga förskolor inom Valbo förskoleområde med start 
från och med augusti 2019. 

Hösten 2019 föreslog en annan e-petition (#38764) att Linvägens förskola skulle bevaras. 
Utbildningsnämnden har i enlighet med §58 UN 2019-09-11 ansett den e-petitionen 
besvarad. 

Mot den bakgrunden anser Utbildning Gävle att förslaget ska avslås. 

 

Beslutsunderlag 
E-petition #64381 - Öppna upp Linvägens förskola 

Bilaga till e-petition – befolkningsprognos 

Missiv om direktbesvarande 

Delegationsbeslut remittering av e-petition #64381 

Expedieras till 
kommunstyrelsen (för kännedom) 

 

Tomas Hartikainen 
Sektorchef 
Utbildning Gävle 
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Sid 1 (2)

Yttrande 
 
Dnr 20UN77-2 
2020-05-26 
 
 

      

Yttrande avseende e-petition – Öppna upp 
Linvägens förskola 

Ärendet 

Om en e-petition får mer än 50 röster under de 60 dagar som följer efter att 

förslaget har publicerats ska förslaget lämnas för beredning och beslut i den i 

den nämnd eller beslutande församling som är behörig att besluta i den fråga 

som förslaget rör. E-petitionen Öppna upp Linvägens förskola (#64381) har 

fått fler än 50 röster och kommer därför beredas för beslut. Kommunstyrelsens 

har i enlighet med delegationsbeslut överlämnat till Utbildningsnämnden att 

fatta det slutgiltiga beslutet med anledning av förslaget. 

 

Kommunstyrelsen e-petitionen till Utbildningsnämnden 2020-03-16. Ärenden 

som lämnats över till nämnden i form av en e-petition ska om möjligt beredas 

så att nämnden kan fatta beslut inom ett år från att förslaget lämnats för 

beredning till nämnden.  

 

Den aktuella e-petitionen föreslår att öppna upp Linvägens förskola. 

 

Yttrande 

Utbildningsnämnden har i enlighet med §48 UN 2019-06-05 beslutat att 

verksamheten vid Linvägens förskola flyttas till övriga förskolor inom 

Valbo förskoleområde med start från och med augusti 2019. Det innebär att 

utbildningsnämnden för närvarande inte bedriver någon verksamhet där och 

har så inte heller gjort från augusti 2019. En privatperson överklagade 

sedermera beslutet och framförde att det inte kommit till i laga ordning. 

Förvaltningsrätten i Falun avslog överklagandet. Hösten 2019 föreslog en 

annan e-petition (#38764) att Linvägens förskola skulle bevaras. 

Utbildningsnämnden har i enlighet med §58 UN 2019-09-11 ansett den e-

petitionen besvarad. 

 

Mot den bakgrunden anser Utbildning Gävle att förslaget ska avslås. 

 

Tomas Hartikainen  

Sektorchef 



Sid 2 (2)  

 

 
 

Utbildning Gävle
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